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Dagsorden: 
  1.  Godkendelse af dagsorden 
  2.  Godkendelse af referat fra møde d. 7.3 
  3.  Opfølgning repræsentantskabsmøde 29.3 
  4.  Nyt fra FOU og Skoleområdet, samt nye arbejdsgrupper under FOU 
  5.  Hjemmesiden. – status kommentarer 
  6. §18-midler l økonomisk trængte pensionister 
  7. Urimelige bankgebyrer 
  8.  Næste møder 
  9.  Evt. 
 
Deltagere: Mogens Daniel Bruun, Søren Jensen, Gert Mortensen, Kirsten Lauritzen, Gregers Bisgaard, 
Eva Winkel, Pernille Lund Schierbeck, Annette Ohm (referent) 
 
Afbud: Thomas Lyngholm 
 
Ad. 0) Velkomst til nye FIR bestyrelsesmedlemmer 
 
Ad. 1 Godkendt med tilføjelse af aktionslog 
 
Ad. 2 Referat fra mødet d. 2023-03-07 godkendt 
 
Ad. 3 Repræsentantskabsmøde  
 
Synd der ikke var flere tilstede. Vi skal forsøge at finde email adresser til bestyrelserne (Aktion: 
Pernille). 
 
Præsentationerne fra de 3 indlægs holdere lægges på nettet. Mogens skaffer det sidste oplæg. 
(Aktion: Gert). Vi laver et sommer nyhedsbrev, hvor der kan linkes til præsentationerne (Aktion: 
Eva). 
 
Ad. 4 Nyt fra FOU og skoleområdet  

a. FOU: Forvaltningen har initiativ pligten til at indkalde til de nye arbejdsgrupper. Vi 
skal finde kandidater. Prøver svømmeklubberne, badminton og tennis 

b. Skoleområdet: Puljen bliver stadig søgt. Vi skal lægge et link ind til ”åben skole 
puljen” i det næste nyhedsbrev (aktion: Annette send link til Eva) 

c. Idrætstalentlinjen: Der var 18 nye ansøgere i år. Det er præcist det, der er plads til 
med de idrætstalenter der går ud af 9 klasse. Alle skolerne er positive overfor linjen 

 
 
Ad. 5 Hjemmesiden 
 
Alt virker fint og der linkes fra den gamle side. Der har været en enkelt henvendelse på vores 
kontaktformular. En ny forening, der spurgte hvad det kostede at være medlem. 
 
Annette sletter alle profiler på Better Board – vent med Eva. 
 
Ad. 6. §18-midler l økonomisk trængte voksne og pensionister 
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Fordeling af midler l foreninger er ikke på plads endnu. De store foreninger kommer l at miste 
mange penge på ak vitets lskud. De foreninger der har mange og dyre instruktører bliver hårdest 
ramt. 
 
Hvis besparelsen bliver fordelt ligeligt ud på alle foreninger, vil det være ca. 1000 kr pr. forening. 
 
§18-midler kan ansøges af FIR. Vi har fået en pulje på 10.000 kr, som kan fordeles. Det er foreningen, 
der skal ansøge FIR om lskud l kon ngent. 
 
Ad.7. Urimelige bankgebyrer 
 
Der er mange foreninger, der betaler store gebyrer – op til kr. 5000.  
 
Måske skal vi kontakte Hovedstadens Idrætsråd, som kan gøre det bredere. (Aktion: Mogens 
undersøger sagen) 
 
Ad. 8 Næste møder 
 
Torsdag d.22. juni kl. 17.30 i Badminton 
Torsdag d.14. september 17.30 i Badminton – med spisning 
 
Ad. 9 evt. 
 
 
 


